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Høringssvar fra Handicaprådet - Analyse af takst- og serviceniveau på 
specialundervisningsområdet 
 
Handicaprådet behandlede på sit møde den 10. april 2024 ’Analysen af takst- og serviceniveau på 
specialundervisningsområdet’. 
 
Handicaprådet anerkender, at der et behov for at styrke almenområdet, men det bekymrer 
Handicaprådet, hvis man fjerner midler fra specialundervisningsområdet og fra specialskoler før 
almenskolen er gearet til at løse opgaven. 
 
Handicaprådet anbefaler, at man er mere modig i forhold til at opnå servicerammen. En evt. 
fremadrettet opdatering af den socioøkonomiske model for fordeling af ressourcer bør opdateres 
indenfor fem år. Der bør desuden tages udgangspunkt i det enkelte barn, og ikke politiske bestemte 
serviceniveauer. 
 
Handicaprådet mener, at ressourcefordelingsmodellen bør tage større højde for 9+ elever. 
 
Handicaprådet ser gerne, at Handicappolitikken indtænktes i dagsordenspunktet, og fremgår af 
sagsfremstillingen under sammenhæng til andre politikker. 
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